
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2014–2015 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2015Z14803 

Vragen van de leden Madlener en Helder (beiden PVV) aan de Ministers van 
Infrastructuur en Milieu en van Veiligheid en Justitie over het bericht dat de 
snelheidscamera’s op de A2 goed zijn voor 48 miljoen euro aan 
boeteopbrengsten (ingezonden 20 augustus 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Deze camera’s zijn goed voor 48 miljoen»?1 

Vraag 2
Waarom behandelt u de automobilisten op de A2 als melkkoe? Kunt u 
aangeven hoeveel relatief kleine snelheidsovertredingen het betreft? 

Vraag 3
Kunt u aantonen dat deze snelheidscontroles noodzakelijk zijn voor de 
verkeersveiligheid? 

Vraag 4
Bent u bereid om de snelheid op het gehele traject te verhogen tot 130 km/u, 
zodat het duidelijker wordt voor automobilisten hoe hard zij daar mogen 
rijden? Zo nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Visser (VVD), ingezonden 20 augustus 2015 (zaaknummer 2015Z14802)

1 Volkskrant, 19 augustus 2015
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